

بیان صحفی

عمومية "ملاحة" العادية تصادق على توزيع أرباح نقدية بنسبة 30% من القيمة الإسمية للسهم

الأحد 6 مارس 2022، الدوحة – قطر - عقدت الجمعية العامة العادية لشركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق ("ملاحة")، مساء اليوم، اجتماعها السنوي بمقر الشركة الرئيسي، عبر تقنية الاتصال المرئي، حيث صادق السادة المساهمون على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة وبياناتها المالية للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر 2021.

كما صادقت الجمعية العامة على كافة البنود المدرجة على جدول أعمالها بما في ذلك توصية مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية بنسبة 30% من القيمة الإسمية للسهم، وبواقع 0,3 ريال قطري للسهم الواحد. كما وافقت الجمعية العامة على تعيين السادة شركة "برايس ووتر هاوس كوبرز" كمراقب حسابات لعام 2022.

وخلال الإجتماع، قدم سعادة الشيخ/ جاسم بن حمد بن جاسم جبر آل ثاني، رئيس مجلس إدارة شركة ملاحة، ملخصاً عن أنشطة الشركة ونتائجها المالية لعام 2021، والتي شهدت ارتفاعاً كبيراً في صافي الربح الذي بلغ 724 مليون ريال قطري مقارنة مع 59 مليون ريال قطري في العام 2020.

وفي كلمته، أشاد سعادة رئيس مجلس الإدارة بالقوة والمرونة التي تميزت بها ملاحة في الاستجابة للتحديات المستمرة التي تعرضت لها صناعة النقل البحري وسلاسل التوريد العالمية خلال العامين الماضيين، حيث استمرت الشركة بتحقيق التميز التشغيلي وتعزيز الأنشطة الرئيسية وتنفيذ خطط التوسعة وزيادة كفاءة الأصول، مع التركيز على إكمال مسيرة التحول الرقمي وتوفير خدمات وحلول نوعية لعملائها وضمان صحة وسلامة موظفيها.

وسـوف تبدأ عملية توزيع الأرباح اعتباراً من يوم الثلاثاء الموافق 8 مارس 2022، من خلال كافة فروع بنك قطر الوطني QNB، الذي سيقدم للمساهمين كافة الخدمات اللازمة لضـمان حصـولهم على أرباحهم المستحقة أو توظيفها على الوجه الأمثل.



نبذة عن "ملاحة":

تأسست ملاحة في يوليو 1957 كأول شركة مساهمة عامة مسجلة في قطر وتحمل السجل التجاري رقم (1). تشمل أعمال الشركة حالياً عمليات النقل البحري للغاز والمنتجات النفطية والحاويات والبضائع السائبة وخدمات دعم المنصات البحرية وادارة الموانئ والخدمات اللوجستية واصلاح السفن والوكالات التجارية والاستثمارات العقارية بالاضافة إلى إدارة الاصول.

إن الكيان القانوني، شركة الملاحة القطرية ش.م.ع.ق(QNNS) .، مدرجة في بورصة قطر. لمزيد من التفاصيل يرجى زيارة موقع الشركة .www.milaha.com

للمزيد من التفاصيل يرجى الاتصال:

علاقات المساهمين

هاتف: +974 3244 4483 فاكس: 9873 4494 974+

او البريد الالكترونيysakhawy@Milaha.com

الاتصالات المؤسسية

هاتف: +974 44949624 فاكس: +974 44949624

او بالبريد الالكتروني CorporateComms@milaha.com



Press Release

Milaha's Annual General Assembly Meeting Approved Distribution of 30% Cash Dividend

- Sunday, March 6, 2022 - Doha, Qatar - Qatar Navigation Q.P.S.C. ("Milaha") held its Annual General Assembly Meeting virtually, today, at the Company's headquarters, during which Shareholders approved the Board of Directors report detailing the company's activities and its financial statements for the year ended December 31, 2021.

The General Assembly Meeting ratified all items on its agenda including the proposal of the Board of Directors to distribute a cash dividend of 30% of the nominal share value, equivalent to QR 0.3 per share. The General Assembly also approved assigning "PricewaterhouseCoopers" as Auditors for the year 2022.

Addressing the meeting, H.E Sheikh Jassim bin Hamad bin Jassim Jaber Al-Thani, Chairman of Milaha's Board of Directors, presented an overview of the Company's activities and consolidated financial results, as Milaha reported a net profit of QR 724 million in 2021, compared to QR 59 million in 2020.

In his speech, H.E the Chairman of the Board of Directors commended Milaha's strength and resilience in response to the continued challenges affecting the global shipping industry and supply chain for the past two years, as the company continued to deliver operational excellence, strengthen its core activities, develop expansion plans and increase asset efficiency, with



a focus on completing its fast-paced digital transformation, providing valueadded services and solutions to customers, and ensuring the health and safety of its employees.

Dividend distribution will commence on Tuesday March 8, 2022, through all Qatar National Bank (QNB) branches. QNB will provide full support services to ensure Shareholders can efficiently collect and manage their earned dividends.

-End-

About "Milaha"

The company was established in July 1957 as the first public shareholding company registered in Qatar and holds commercial registration no. 1. Milaha's current activities include marine transportation in gas, petroleum products, containers and bulk; offshore support services; port management and operations; logistics services; shipyard; trading agencies; real estate investments; and asset management.

The legal entity, Qatar Navigation Q.P.S.C. (QNNS), is publicly listed on the Qatar Exchange. For further details please visit the company's website www.milaha.com

For additional information, please contact:

Shareholder Relations

Tel: +974 4494 9873; Fax: +974 4483 3244

Email: ysakhawy@milaha.com

Corporate Communications

Tel: +974 4494 9624; Fax: +974 4483 3244

Email: CorporateComms@milaha.com